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Abstract (en)
[origin: US4797964A] Preparations for finishing textiles, more especially sheet-form textiles, based on emulsion polymers of vinyl acetate and/or
copolymers thereof with dibutyl maleate containing protective colloids in addition to small quantities of standard auxiliaries, wherein the polymer
emulsions contain as a protective colloid polyethylene glycol having an average molecular weight of from about 3000 to 50,000 which was at least
partly present during the original emulsion polymerization.

Abstract (de)
Mittel zur Ausrüstung von Textilien, insbesondere textilen Flächengebilden, auf Basis von Schutzkolloide neben geringen Mengen üblicher Hilfsstoffe
enthaltenden Emulsionspolymerisaten des Vinylacetats und/oder seinen Copolymerisaten mit Dibutylmaleinat, welches dadurch gekennzeichnet
ist, daß die Polymeremulsionen als Schutzkolloid Polyethylenglykol eines mittleren Molekulargewichtes von etwa 3 000 - 50 000 enthalten, das
wenigstens anteilsweise schon während der Emulsionspolymerisation vorgelegen hat.
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